
Referart til Intech Generalforsamling d. 15 maj 2019: 
 
Til stede: 327, 326, 415, 403, 223, 704, 1015, 416, 522 
 
Dagsorden: 
1: Dirigent: 327 - Referart: 326 
 
 
2: Godkendt 
 
3: Vi vil gerne nå vores 2020 plan om 200000 kroner på vores konto. Vi har lånt FMS 50000. Vi har 
stort videns tab, 327 og 326 stopper.  
Vi har fået et tilbud på at få chiplåse til grupperum til en samlet pris på 41000.  
Der blev stillet spørgsmål om, hvorvidt der er brug for en centralenhed fra FMS. Der skal overvejes 
hvorvidt der skal kastes penge efter projektet. 
 
Spørgsmål fra formandsskabet: 

- Punkter fra sidst: er der blevet lavet en god videns overgang mellem gamle og nye 
generationer. Der er blevet lavet en verbal overgang samt et dokument med 
bulletpoint om formandsrollen og den rolle den økonomiske næstformand spiller. 

- Spørgsmål om hvor stort underskuddet på printerstationen skal være. Det er muligvis 
okay, at printeren kører i underskud for at sikre at beboere har adgang til billig print. 

 
4: Regnskab samt budget er blevet godkendt.  
Med en række spørgsmål om udbetalingspraksis, gebyer, projektlønning samt løn hos KAB (KAB 
skylder Intech penge omkring 8000). 
 Godkendt med bragende flertal 
Spørgsmål om printermidler på 7000 -> Bestyrelsens svar er, at beløbet holdes fast indtil der er 
kommet mere data fra brugen af printeren. 
 
5: Ordentlig handover mellem gammel og ny bestyrelse. Ansættelse af en ny systemadministrator.    
 
6: Ingen forslag.  
 
7: Frederik fra 415 vil gerne stille sig til rådighed som ny formand for Intech, 415 er valgt. 522 vil 
gerne stille sig til rådighed for bestyrelsen, 522 er valgt. 416 vil gerne stille sig til rådighed som 
næstformand, 416 er valgt. 
Ingen ønsker at stille sig op som suppleant. 
En repræsentant fra FMS vil gerne være den ene revisor, vedkommende er valgt. 
 
8: Ingenting til eventuelt.  


